
 
Zápis č. 10/2011 

 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 10. zasedání AS FSv, které se konalo dne 25. 1. 2012

 

Přítomni: dle prezenční listiny  
Hosté: prof. Máca, Ing. Vlasák  
 
Dr. Šibrava zahájil 10. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem 
zasedání.  
 
Program: 
 
1. Kontrola zápisu 
2. Projednání reakreditace bakalářského programu Stavební inženýrství a Civil 
 Engineering 
3. Provozní řád FSv ČVUT v Praze 
4. Různé 
 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
 

Zápis z 9. zasedání AS FSv ze dne 14. 12. 2011 byl schválen bez připomínek.  
 
Bod 2.  Projednání reakreditace bakalářského programu Stavební inženýrství a 
Civil Engineering 
 

Prof. Máca předložil návrh na reakreditaci výše uvedených bakalářských 
studijních programů. 
Jedná se o pravidelnou reakreditaci studijního programu Stavební inženýrství se 
studijními obory Konstrukce pozemních staveb, Konstrukce a dopravní stavby, 
Vodní hospodářství a vodní stavby, Inženýrství životního prostředí, Management a 
ekonomika ve stavebnictví, Příprava realizace a provoz staveb. Nadále se již 
nepředpokládá prodloužení akreditace studijního oboru Informační systémy ve 
stavebnictví. Obor Materiálové inženýrství má platnost akreditace do 31. 5. 2019, 
obor Požární bezpečnost staveb má platnost akreditace do 1. 3. 2017. A o 
pravidelnou reakreditaci studijního oboru Building Structures, který je součástí 
studijního programu Civil Engineering. 
Členové AS prodiskutovali změny v počtu hodin povinné tělesné výchovy. Doc. 
Demel vznesl připomínku, že AS nebyly poskytnuty studijní plány předem 
k projednání. Prof. Máca a Dr. Šibrava podrobněji ústně informovali o úpravě 
studijních plánů. Prof. Máca dodatečně pošle senátorům podklady ke změně 
studijních plánů. 
Reakreditace studijního programu Civil Engineering. 
Hlasování: pro 14|proti 0| zdržel se 7 (z 21 přítomných senátorů). 
Reakreditace studijního programu Civil Engineering. 
Hlasování: pro 14|proti 0| zdržel se 7 (z 21 přítomných senátorů). 
 
Bod 3.  Provozní řád FSv ČVUT v Praze 
 

Provozní řád nebyl projednán legislativní komisí. Úprava návrhu bude projednána 
na příštím zasedání AS. 
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http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2011/prezence.xls
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Bod 4.  Různé 
 

Prof. Konvalinka referoval o vývoji událostí, týkajících se nových věcných záměrů 
vysokoškolského zákona a zákona o finanční pomoci studentům. Koncem příštího 
týdne se připravuje akademické shromáždění.  
 
Problém parkování v Nové budově ČVUT nebyl dosud vyřešen. Ing. Máca 
přednesl návrh usnesení, týkající se systému výběru parkovného v Nové budově 
ČVUT. 
 
Na Ing. Zmrzlíka bylo podáno trestní oznámení. 
 
Přípravy na ples jsou v plném proudu. Ples Fakulty stavební bude 2. 3. 2012 
v Národním domě na Smíchově.  
 
Dr. Šibrava vyzval předsedy komisí a komor AS FSv ČVUT v Praze ke zpracování 
závěrečné zprávy o činnosti za rok 2011. 
 
 
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 28. 3. 2012 v 9:00 hod. ve 
velké zasedací místnosti B169. 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsal: Z. Pešková 
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